
PROTOKÓŁ NR XXI/2019 

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy 

z dnia 26 listopada 2019 roku. 

 

 

Posiedzenie obrad trwało od godz. 1500 do godz. 1615 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XIX Sesji Rady Miejskiej 

powitał obecnych Radnych, Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, przybyłych sołtysów 

oraz pracowników urzędu. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Głosowano w sprawie powołania Sekretarza obrad. Został zgłoszony radny Sławomir Baran, 

który wyraził zgodę.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/26/2018 w sprawie regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości 

nagród ze specjalnego funduszu nagród 

7. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2020r. na kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Mogielnica 



8. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

9. Sprawy mieszkańców. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad ze zmianami. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, 

Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał uchwałę wraz z jej uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał uchwałę wraz z jej uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, 

Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

 

 



 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/26/2018 w sprawie regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

wysokości nagród ze specjalnego funduszu nagród. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał uchwałę. 

Głos zabrał radny Bogdan Sawicki zwracając szczególną uwagę na dodatek motywacyjny, 

który wynosił wcześniej od 2%. Natomiast teraz podejmujemy uchwałę zmniejszającą ten 

dodatek, który jest pokazany, jako przedział od 0,5 % do 2%. Pozwala to na większe 

manipulowanie tym dodatkiem.  

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że zmiana dodatku motywacyjnego jest skutkiem zwiększenia 

się kosztów prowadzenia oświaty bez odpowiedniej kwoty subwencji wypłacanej przez 

państwo. Aby dopiąć budżet musiały zostać wprowadzone oszczędności. Nie tylko w 

oświacie, ale również w jednostkach organizacyjnych urzędu.  

Następnie głos zabrał Przewodniczący sesji dodając, że jeśli subwencja wyrównawcza 

pokryje koszty oświaty będzie możliwość korzystania z górnego progu dodatku 

motywującego. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie w/w uchwały. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, 

Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki, Włodzimierz Wasiak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) ·Bogdan Sawicki  

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2020r. na 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Mogielnica. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2020r. 

na kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Mogielnica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, 

Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

 

8. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

Głos zabrał radny Bogdan Sawicki przedstawiając problem dojazdu do szkół wiejskich 

nauczycieli ze szkół macierzystych. Wynikiem tego jest reforma oświaty, gdzie w szkołach 

wiejskich nie ma nauczycieli od przedmiotów tj. chemia, fizyka, co za tym idzie do takich 

szkół dojeżdżają nauczyciele na 2-3h. Problemem jest to, iż w szkołach panują inne rozkłady 

zajęć, czyli w innych godzinach występują przerwy. Zatem nauczyciele maja problem z 

dojazdem na czas na wybraną lekcję. Radny zaproponował, aby komisja oświaty spotkała się 

z dyrektorami szkół, aby ułożyć plan na następny rok, który pozwoli na spokojne dotarcie do 

danej szkoły.  

Następnie Grzegorz Michalski zwrócił się do Przewodniczącego komisji oświaty i spraw 

społecznych o poruszenie tego tematu na najbliższej komisji. 

 

9. Sprawy mieszkańców. 

 

Głos zabrała pani sołtys Beata Haśkie wymieniając kilka kwot oraz ich cel, jakie były 

uwzględnione w uchwale budżetowej a następnie zadając pytanie radnym, zapytała kiedy 

były składane podania dotyczące tych punktów. Zapytała czy podania sołtysi muszą składać 

ustnie czy pisemnie.  Zaznaczyła również jak dużo mieszkańcy Kozietuł Nowych robią sami, 

aby nie obciążać gminy. Wiele razy prosiła o budynek gospodarczy na sprzęty, które są 

potrzebne do utrzymania czystości na wsi. Niestety mimo próśb środki do wykonania tego 

zadania się nie znalazły. Zostały one przeznaczone na inne cele. 

Następnie głos zabrała sołtys Agnieszka Ogieniewska poruszając sprawę rekreacyjnego 

zagospodarowania działy w centrum wsi Stryków. Przedstawiła jak wygląda jej sytuacja i 

czego oczekuje oraz jakie były założenia funduszu sołeckiego w 2016 roku. 

Głos zabrał radny Jerzy Marczak mówiąc, że sprawa kanalizacji jest poruszana na każdej sesji 

i jest ona cały czas na uwadze Burmistrza. A także, że radni pracują dla wszystkich 

mieszkańców. 

Po czym Radny Edward Kieszek zaznaczył, że on głosował nad uchwaleniem funduszu 

sołeckiego, jednak nikt go wtedy nie poparł. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący komisji Gospodarki, budżetu i rolnictwa tłumacząc, że 

nie mamy wystarczająco dużo środków, aby wykonać wszystkie zadania, jakie wpływają nam 

we wnioskach, jakie dostajemy. Rada próbuje wszystkie te zadania sfinalizować. Ale przy tak 

wielkich kosztach zadań, jakie spływają na samorządy tj. koszty utrzymania oświaty, musimy 

ograniczyć je do tych najpilniejszych. Oczywiście wszystkie te zadania będą realizowane, jak 

tylko będzie gminę na nie stać.   

Po wypowiedzi pana Stanisława Kępki głos zabrał Przewodniczący Grzegorz Michalski, 

podsumowując, że wszystkie wnioski, są kierowane na daną komisję. Natomiast wniosków 



pani sołtys Beaty Haśkie nie widział. Zatem nie mogły być one podjęte do rozpatrzenia na 

odpowiedniej  komisji tak jak wnioski pani sołtys Strykowa.  

Przewodniczący rady zaznaczył również, że tracimy samorządność. Budżet na 2020 rok jest 

tak okrojony, że bardzo ciężko będzie zrealizować jakąś większą inwestycję. Co za tym idzie 

funkcja radnego traci przyjemność. Zaczynając jakąś inwestycję rada dąży do jej zakończenia, 

kosztem mniejszych inwestycji.   

 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski zakończył posiedzenie obrad XXI Sesji Rady 

Miejskiej w Mogielnicy. 

 

 

 

Protokółowała      Sekretarz obrad       Przewodniczący rady 

 

Natalia Wasiak      Sławomir Baran         Grzegorz Michalski 

 

 


